

Finanz2Go

Alexanderstraße 3
10178 Berlin
<https://www.finanz2go.com/>

Certificates

German:

Das Unternehmen ist als Finanzanlagenvermittlung mit einer Erlaubnis nach § 34f Abs. 1 Nr. 1 der Gewerbeordnung (GewO) bei der IHK Berlin (Aufsichtsbehörde) gemeldet.

Der aufsichtsrechtliche Status des Unternehmens kann laufend unter der Registrierungsnummer [D-F-107-ALVE-03 im Vermittlerregister](#) (www.vermittlerregister.info) überprüft werden.

Das Unternehmen ist als Versicherungsberater mit einer Erlaubnis nach § 34d Abs. 2 der Gewerbeordnung (GewO) bei der IHK Berlin (Aufsichtsbehörde) gemeldet.

Der aufsichtsrechtliche Status des Unternehmens kann laufend unter der Registrierungsnummer [D-FZH5-4AMPC-84 im Vermittlerregister](#) (www.vermittlerregister.info) überprüft werden.

Zuständige Aufsichtsbehörde: IHK (Industrie- und Handelskammer) für Berlin, Fasanenstraße 85, 10623 Berlin , <https://www.ihk-berlin.de/>

English:

The company is registered with the Berlin Chamber of Industry and Commerce (supervisory authority) as a financial investment broker with a licence in accordance with Section [34f \(1\) No. 1 of the German Trade Regulation Act \(GewO\)](#).

The company's regulatory status can be checked on an ongoing basis under the registration number [D-F-107-ALVE-03 in the register of intermediaries \(www.vermittlerregister.info\)](#).

The company is registered with the IHK Berlin (supervisory authority) as an insurance consultant with a licence in accordance with Section 34d (2) of the Trade, Commerce and Industry Regulation Act (GewO).

The company's regulatory status can be checked on an ongoing basis under the registration number [D-FZH5-4AMPC-84 in the register of intermediaries \(www.vermittlerregister.info\)](#).

Competent supervisory authority: IHK (Chamber of Industry and Commerce) for Berlin, Fasanenstraße 85, 10623 Berlin , <https://www.ihk-berlin.de/>

Fabian Beining

CEO, Finanz2Go